



The Society for the Study of Egyptian Antiquities/Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne

NOTICE OF SPECIAL MEMBERS' MEETING

Saturday, June 1st, 2024 @ 11:00 am

Take notice that a Special Meeting of the Members of The Society for the Study of Egyptian Antiquities will be held BOTH IN-PERSON AND VIRTUALLY on **Saturday the 1st (first) day of June, 2024 at the hour of 11:00 a.m. (Eleven in the morning)**, for the following purposes:

1. To consider and ratify changes to the Articles in Incorporation of the Society. These changes are required by the Province of Ontario pursuant to changes enacted in the Ontario Not-for profit Corporations Act (ONCA)
2. To consider and ratify changes to the Bylaws of the Society.
3. To discuss such further issues as may pertain to the meeting or any adjournment or adjournments thereof.

To attend In Person, come to: The University of Toronto
Sidney Smith Building
100 St. George St., Room 1071
Toronto, Ontario

*** Lunch will follow the meeting**

To attend Virtually, use this link to join the Zoom Meeting:

<https://us02web.zoom.us/j/81342131854?pwd=QzBJd2NHZlhUeU9ieDI5RXhfZ2xhUT09>

If you are unable to be present either in person or virtually, kindly **sign and return the form of Proxy** on the next page.

Dated at Toronto this 1st day of May, 2024.

Mark B. Trumpour, President

PROXY
for the
SPECIAL MEETING OF MEMBERS
of

The Society for the Study of Egyptian Antiquities/La Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne



I _____ of _____
(Name) *(City, Province/State, Country)*

a Member in good standing of The Society for the Study of Egyptian Antiquities/
La Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne (The SSEA/SÉÉA),
hereby appoint

_____ of _____
(Name of proxy) *(City, Province/State, Country)*

a Member of The SSEA/SÉÉA in good standing, as my proxy to attend, act and vote for me and on my behalf at the **Special Meeting of Members** of the Society, to be held on **Saturday the 1st (first) day of June 2024**, in Toronto, Canada and at any rescheduling thereof unless and until I am present thereat, and I hereby revoke any former instrument appointing a proxy for me at the said meeting or at any adjournment thereof.

Dated this _____ day of _____ 2024_

Signature: _____

THIS PROXY IS NOT VALID UNLESS SPECIFIC MEMBERS IN GOOD STANDING OF THE SOCIETY ARE NAMED ABOVE
(PER SSEA BYLAWS, ARTICLE III, SECTION 5)

PLEASE RETURN THIS PROXY: BY EMAIL TO: INFO@THESSEA.ORG,
BY POST TO: The Society for the Study of Egyptian Antiquities,
PO Box 19004 Walmer,
360A Bloor St West,
Toronto ON, M5S 3C9 CANADA



The Society for the Study of Egyptian Antiquities/Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne

AVIS DE CONVOCATION À L'ASSEMBLÉE SPÉCIALE

Samedi, le 1 juin 2024 à 11h00

Veillez prendre note que l'Assemblée spéciale des membres de la Société pour l'Étude de l'Égypte ancienne/ The Society for the Study of Egyptian Antiquities se tiendra **EN PERSONNE ET EN LIGNE** **Samedi, le 1 juin 2024 à 11h00**, pour les raisons suivantes :

1. Pour discuter et approuver les changements aux Articles d'Incorporation de la Société, tels que requis par le Province de l'Ontario, conformément aux modifications apportées à la **Loi de 2010 sur les organisations sans but lucratif de l'Ontario**
2. Pour discuter et approuver les changements apportées aux statuts et règlements de la SSEA/SEEA
3. Pour traiter de toute autre affaire qui aura été dûment soumise avant l'assemblée ou de tout ajournement de celle-ci.

Pour participer à cette assemblée EN PERSONNE, veuillez vous présenter à l'adresse suivante :

The University of Toronto
Sidney Smith Building
100 St. George St., Room 1071
Toronto, Ontario

Un lunch sera offert après la tenue de l'assemblée

Pour participer à cette assemblée EN LIGNE, veuillez-vous connectez à la plateforme Zoom via l'hyperlien suivant :

<https://us02web.zoom.us/j/81342131854?pwd=QzBJd2NHZlhUeU9ieDI5RXhFZ2xhUT09>

Si vous n'êtes pas en mesure d'être présent(e), en Personne ou virtuellement, veuillez svp **signer et nous retourner la procuration ci-jointe.**

Signé à Toronto, en date du 1^{er} Mai 2024,


Mark B. Trumpour, President

PROCURATION/PROXY

pour
L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE SPÉCIALE
de

The Society for the Study of Egyptian Antiquities/La Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne



Je _____ résidant à _____
(Nom) (Ville, Province/État, Pays)

en tant que membre en règle de The Society for the Study of Egyptian Antiquities/
La Société pour l'Étude de l'Égypte Ancienne (The SSEA/SÉÉA),
désigne

_____ résidant à _____
(Nom du ou de la représentant e) (Ville, Province/État, Pays)

membre en règle de la SSEA/SÉÉA pour me représenter et voter en mon nom lors de l'**Assemblée générale spéciale de la Société**, qui se tiendra **Samedi, le 1^{er} Juin 2024** à Toronto (Canada) et à tout autre moment où celle-ci venait à être reprogrammée à moins que je sois en mesure d'être présente). Par la présente, je révoque tout ancien acte désignant un ou une représentant e en mon nom pour ladite assemblée ou tout tout ajournement de cette dernière.

En date du _____ 2024

Signature: _____

CETTE PROCURATION N'EST VALIDE QUE SI UN MEMBRE EN RÈGLE AUPRÈS DE LA SOCIÉTÉ EST DÛMENT NOMMÉ CI-HAUT (EN VERTU DES STATUTS ET RÈGLEMENTS DE LA SSEA ARTICLE III, SECTION 5)

Svp veuillez retourner cette procuration :

Par courriel à INFO@THESSEA.ORG,
Par la poste à The Society for the Study of Egyptian Antiquities,
PO Box 19004 Walmer,
360A Bloor St West,
Toronto ON, M5S 3C9 CANADA